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Spoštovane občanke in občani!
Kar dobro smo že zakorakali v novi mandat in v tem ob-

dobju intenzivno usklajujemo načrte za prihodnja štiri leta. 
Seveda smo se potreb in prioritet v razvoju naše občine zelo 

dobro zavedali vsi, ki smo se po-
dajali na jesenske volitve, zato ne 
preseneča dejstvo, da smo se na se-
stanku s predstavniki strank in list, 
ki so zastopane v občinskem svetu, 
o razvojnem konceptu hitro strinjali 
in poenotili. Potrebno je seveda po-
udariti, da nam načrte v veliki meri 
determinirajo demografski kazalci, 
kandidature na državna in evropska 
sredstva ter investicije državnih pod-
jetij in agencij, ki so predvidene na 

območju naše občine. Tako lahko povzamemo, da bo nasle-
dnje obdobje v največji meri namenjeno izgradnji kanalizacij-
skega omrežja po praktično celotnem območju naše občine. 
Seveda bomo sodelovali pri vseh rekonstrukcijah državnih 
cest, pri izgradnji železniškega postajališča in »park and rida« 
v Vnanjih Goricah. Kar zadeva objekte, namenjene šolski in 
predšolski vzgoji, nameravamo pristopiti k rekonstrukciji OŠ 
Preserje, zgraditi vrtec v Notranjih Goricah in novo podružnič-
no šolo na Jezeru. Čaka nas tudi dokončanje prostorskega na-
črta in seveda še vrsta drugih aktivnosti.

Pri uresničitvi teh ciljev bomo, predvsem to velja za izgra-
dnjo kanalizacijskega omrežja, potrebovali tudi vašo pomoč 
in razumevanje, saj takšni projekti za določeno obdobje bi-
stveno spremenijo pogoje za vsakodnevno življenje. Vendar 
ste izredno naklonjenost tem projektom že izkazali, saj smo 
uspeli pridobiti služnostne pogodbe za praktično vse primar-
ne in sekundarne vode v občini. Gre za več sto služnostnih 

pogodb, ki so pogoj za pridobivanje gradbene dokumentacije 
in kandidature na različne vire sredstev. Opravljeno je bili res 
izjemno delo in velika zasluga gre posameznikom, praviloma 
predsednikom krajevnih skupnosti in sodelavcem v občinski 
upravi, ki so to izredno naporno, zahtevno in občutljivo delo 
odlično opravili.

Poudariti moram, da se je na teh projektih izkazalo, kako 
zelo velika pridobitev za našo občino je notariat, saj brez izda-
tne pomoči in sodelovanja gospe notarke ne bi uspeli realizi-
rati in overiti vseh pogodb.

Dejstvo je, da nam ponekod, iz objektivnih ali subjektiv-
nih razlogov, posamezne služnostne pogodbe še manjkajo 
in v takšnih primerih bomo v prihodnje prisiljeni te kanale iz 
projektov izločiti. Zato prosim vse tiste, ki še oklevate, da v 
korist vseh nas, predvsem pa vaše najožje okolice, to čimprej 
storite. 

V zadnjem obdobju, predvsem pa v predvolilnem času, sem 
v nekaterih »konstruktivnih« debatah slišal, kako številčno in 
zelo drago občinsko upravo naj bi imeli. Iz tega razloga smo 
naredili analizo, v kateri smo primerjali našo občinsko upra-
vo s primerljivimi v Sloveniji, predvsem pa z bližnjimi oziroma 
sosednjimi občinskimi upravami. In zanimivo, tako po števi-
lu zaposlenih, tudi v absolutnem številu, kot po obsegu stro-
škov, smo povsem na repu vseh razpredelnic. Še bolj na dnu 
pa smo, ko te podatke kvalif iciramo s številom prebivalcev ali 
z ravnijo izvedenih investicij. Pri tovrstnih primerjavah pa naša 
občinska uprava bistveno odstopa, v pozitivno smer seveda. 
Celo nasprotno, analize pokažejo, da bi morali nekatere služ-
be v okviru občinske uprave okrepiti ali na novo vzpostaviti. 
Vendar menim, da sedaj niso časi za tovrstne ukrepe.

Župan
Metod Ropret

Iz občinske hiše

Kulturno močvirje letos na Rakitni
V okviru slovenskega kulturnega praznika, Občina Bre-
zovica organizira skupaj s kulturnimi društvi v občini, 
prireditev Kulturno močvirje 2011. Kulturno močvirje je 
tradicionalna kulturna prireditev, na kateri se zberejo 
vsa kulturna društva in tudi drugi kulturni izvajalci v ob-
čini. Vsaka skupina se namreč predstavi s svojo točko. 

Letošnje Kulturno močvirje bo v četrtek, 3. februarja, 
ob 18. uri, v Dvorani Osnovne šole na Rakitni. Povezova-
nje in organizacijo letošnje prireditve pripravlja Kulturno 
društvo Rakitna. Vljudno vabljeni. 

Občina Brezovica
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Krajevne skupnosti

Iz KS Brezovica
Novo izvoljeni svet KS Brezovica je na prvi seji za predsednika izvolil 

Janeza Andolška in za podpredsednika Luko Mavsarja. Člani KS so spre-
jeli plan za obdobje štirih let, v katerem je poleg tekočega delovanja in 
vzdrževanja, glavna naloga izgradnja kanalizacije in obnova vodovoda. V 
letu 2011 se prične izgradnja kanalizacije in obnova vodovoda v Radni. Z 
izbranim izvajalcem del se bomo točno dogovorili za plan dela, da bomo 
lahko pravočasno obvestili stanovalce, kako bodo dela potekala, ker bo 
motena prevoznost cest. Celovita obnova ulic, po katerih bo potekala ka-
nalizacija, vključno s postavitvijo javne razsvetljave in meteornega kanala, 
se bo izvedla po končanih delih. Sočasno pa bomo pridobivali gradbe-
na dovoljenja za preostale lokacije v naši krajevni skupnosti. V letošnjem 
letu bomo postavili nove ekološke otoke na lokacijah, kjer jih želijo naši 
krajani. Decembra smo lahko ponovno organizirali srečanje starejših ob-
čanov v prenovljeni dvorani gasilskega društva. Obisk je bil kljub močne-
mu sneženju zadovoljiv. Ob tej priložnosti bi se radi zahvalili donatorjem, 
otrokom osnovne šole Brezovica za razvedrilni program in gasilcem, da 
so nam omogočili srečanje in prijetno druženje.

Svet KS Brezovica 

Iz KS Notranje Gorice – Plešivica
Letošnja muhasta zima je prispevala, da smo ponovno doživeli po-

jav, ki ni prav pogost v našem življenju. Obilica padavin je Barje ponovno 
spremenila v malo morje, ki ga je izkoristila jata labodov, ki so bili pra-
va atrakcija ob cesti proti Podpeči. Nizke temperature so nato običajne 
poplave spremenile v ogromno drsališče, ki so ga najmlajši zelo dobro 
izkoristili. Pojav, ki se ne ponavlja zelo pogosto. V zadnjih decembrskih 
dneh smo na upravni enoti Ljubljana oddali dokumentacijo za pridobi-

tev gradbenega dovoljenja za nov gasilski dom. Začetek gradnje gasilnega 
doma pričakujemo čim prej, saj nato sledi gradnja novega vrtca, ki je, 
glede na število otrok na čakalni listi za sprejem v vrtce, nujno potreben. V 
naslednjih mesecih lahko pričakujete obisk projektantov, ki bodo skupaj 
z vami določili mesta priklopa na kanalizacijo za posamezno hišo ter nato 
napravili projekt hišnega priključka. Gradnja in rekonstrukcija Podpeške 
ceste skozi center vasi se bo začela v marcu.  

Marko Čuden,
KS Notranje Gorice - Plešivica

 

Komunala

Komunala na Občini Brezovica

Zimski meseci so prav gotovo zelo primerni za pripravo planov 
in načrtov za prihodnje posege in graditve komunalne infrastruktu-

re. Največ aktivnosti posvečamo pripravi dokumentacije za gradnjo 
kanalizacijskega sistema po celi občini. Najbolj trd oreh predstavlja 
pridobitev služnosti, saj je ta eden od ključnih pogojev, da bomo 
lahko projekte pričeli realizirati. Prva letošnja večja gradnja se bo 
pričela v zadnjih januarskih dneh, ko se bo pričela gradnja kanali-
zacije in obnova vodovoda v naselju Radna na Brezovici. Sredstva 
za to investicijo je občina pridobila iz naslova lastništva Holdinga 
Ljubljana. Tudi pri oskrbi s pitno vodo se v zadnjem času pojavljajo 
napake, ki občasno povzročajo manjše probleme pri oskrbi s pitno 
vodo. Kljub obnovi praktično vseh glavnih vodovodnih sistemov, 
stare salonitne cevi povzročajo nemalo okvar in skritih napak, ki 
jih je včasih težko locirati. Na cestnem področju bomo v letošnjem 
letu obnavljali Podpeško cesto skozi Notranje Gorice, v nadaljeva-
nju se bodo pričela dela v Podpeči na krožišču. Obeta se nam ob-
nova ceste mimo jezera Rakitna. Na direkciji za promet in zveze RS 
so potrdili projekt izgradnje pločnika proti Jezeru in  rekonstrukcijo 
ceste skozi Goričico.

Marko Čuden, 
podžupan
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Šole in vrtci

Brezoviški vrtci so EKO
S šolskim letom 2008/2009 so vse enote brezoviških vrtcev pristo-

pile k nacionalnemu projektu »Eko vrtec kot način življenja« in se tako 
pridružile mnogim drugim vrtcem in ekošolam po Sloveniji, ki izvajajo 
ta okoljevarstveni program. Pred dvema letoma so v notranjegoriški 
dvorani slavnostno podpisali ekolistino, prireditve pa so se takrat ude-
ležili tudi predstavniki občine z županom Metodom Ropretom. 

V tem šolskem letu so vse enote vrtcev v občini, po dveh letih uspe-
šnega delovanja, prejele tudi ekozastavo, ki krasi njihove vhode. »Tako 
lahko vsi, ki obiščejo naš vrtec vedo, da pri nas potekajo okoljevarstve-
ne dejavnosti. Ekozastava je znak visoke okoljske zavesti in si jo mora 
vrtec z veliko truda in dela prislužiti. Zastava pa ni za vedno naša, am-
pak se moramo še naprej truditi, da jo obdržimo. Nagrada se obnavlja 
vsako leto v skladu z razpisanimi kriteriji, ekošola pa vključi ustanovo v 
evropski projekt vsesplošne skrbi za okolje,« nam je pojasnila vzgojite-
ljica iz enote Podpeč in koordinatorka projekta Nina Simšič. Kot je še 
dodala, to nikakor ni delo enega samega človeka, ampak so v projekt 
vpeti prav vsi, od vzgojiteljev, strokovnih sodelavcev vrtca, otrok in ne-
nazadnje tudi staršev ter drugih krajanov. 

Ker ekoprogram poteka tako na državnem kot tudi na mednaro-
dnem nivoju, je vstop v projekt omogočen le tistim, ki izpolnjujejo po-
goje. Vrtci in šole morajo imeti svoj ekoprogramski svet, ki ureja vso 
dokumentacijo. Prijavljene morajo imeti določene projekte, kot so lo-
čeno zbiranje odpadkov, varčevanje energije in vode ter druge projek-
te, ki se jih morajo udeleževati. 

Trenutne akcije, ki se izvajajo v ekovrtcu, so vsakodnevno zbiranje 
zamaškov in ločevanje odpadkov, lotijo pa se tudi zbiranja starega pa-
pirja, kartuš in tonerjev. »Otroci vsakodnevno vestno ločujejo odpadke 
v vseh igralnicah in so varčni pri uporabi vode in elektrike. Trenutno 
sicer ne izvajamo večjih akcij, ampak spomladi se bomo gotovo ude-
ležili čistilne akcije Očistimo Barje in morda tudi vseslovenske čistilne 
akcije. Lotili se bomo tudi čiščenja okolice vrtca, presajanja rožic, dre-
ves in podobnih stvari,« je povedala Simšičeva in poudarila, da so z 
izvajanjem programa ekovrtec v teh dveh letih močno dvignili ekološko 
zavest v njihovih vrtcih. »Odkar smo ekovrtec, otroci zelo razumejo 
ekološko osveščenost. Veliko vlogo pri tem imamo tudi vzgojiteljice in 
strokovne sodelavke, ki jih učimo s svojim zgledom. Otrokom je obi-
čajno, da papirja ne vržejo med embalažo ali biološke odpadke in toč-
no vedo, kam sodi lonček od jogurta ali tetrapak od soka. Ekologije se 
ne učijo, ampak jim jo privzgojimo skozi igro ter opazovanjem. Veliko 
pozornosti posvečamo tudi medsebojnim odnosom in posledično od-
nosom do narave.« Velikokrat pa se mali okoljevarstveniki s težavami 
srečujejo ravno doma, saj njihovi starši običajno ne počno tega, kar 
sami počno v vrtcu. Zato dovolite otrokom, da postanejo vaši učitelji. 

Vesna Novak

Celosten razvoj otroka
Osnovni pogoj za uspešen razvoj otroka je dobro počutje otrok v 

vrtcu in doma, zato si prizadevamo za dobro sodelovanje s starši in 
starimi starši. V letošnjem šolskem letu je to naša prednostna naloga, 
saj želimo s tem dvigniti kakovost vrtca in hkrati krepiti obojestransko 
zaupanje in s tem uspešnejšo vzgojo otrok.

Otroci se naučijo in spoznajo mnogo stvari, če jim ponudimo 
ustrezno učno okolje, ki vsebuje elemente za aktivno učenje. Učenje 
pa temelji na rokovanju s konkretnimi predmeti in socialnih izkušnjah 
z drugimi otroki in odraslimi. Dobre izkušnje z okoljem so osnova za 
razvoj spoznanj, ki krepijo otrokovo zaupanje v svet, občutek varnosti, 
pozitivne podobe o sebi in sposobnosti vzdrževanja dobrih medoseb-
nih odnosov. Zato strokovne delavke pripravljamo različne dejavnosti, 
ki otroku pomagajo pri razvijanju samostojnosti, občutka pripadnosti 
in odgovornosti do sebe. 

Ker ima enota Brezovica le dva oddelka, smo izvedli nekaj skupnih 
delavnic in aktivnosti, obiskala nas je tetka Jesen, v katero se je oblekla 
gospodinja Majda, v igralnici smo imeli na obisku morskega prašička 
Rudija in zajčka Rabbita, glasbeno dopoldne s klavirsko harmoniko 
smo preživeli z g. Marjanom Fleischmanom, v knjižnici Brezovica nas 
je prijazno sprejela gospa Barbara Marinčič in nas razveselila s prebi-
ranjem zgodbic, v mesecu požarne varnosti sta nas obiskala gospod 
Novak in gospod Urbančič, ki sta nas seznanila z vso potrebno opremo 
gasilcev in njihovim delom, v prazničnem decembru pa sta nas raz-
veselili bivši strokovni delavki Malči Čuden in Ida Kačič, prva s peko 
odličnih piškotov, druga pa kot babica Zima. Staro leto smo zaključili 
z gledališko predstavo Jelkin Čudež, obiskom Dedka Mraza, v katerega 
se je spretno prelevil g. Zoran Pavljič, ter zvoki diatonične harmonike, 
na katero je igral Ciril Filipič.

Z medsebojnim spoštovanjem in zaupanjem bomo lažje uresničili 
naš skupni cilj, to sta dobro počutje ter uravnotežen in celosten razvoj 
otrok na vseh področjih.

Kolektiv enote Brezovica

Dedek Mraz na Brezovici
Ko smo prišli v šolo, je bila naša učiteljica Bojana zelo skrivnostna. 

Nismo vedeli, kaj se skriva za tem. Kar naenkrat pa nam je rekla, da 
gremo na Brezovico. Ni nam hotela povedati, kaj se bo tam dogaja-
lo. Prispeli smo in ena od brezoviških učiteljic nam je povedala, da bo 
prišel Dedek Mraz. Rekla nam je, naj ga pokličemo, kolikor moremo 
glasno. Ko smo ga poklicali tretjič, je prišel. Vsak razred posebej mu je 
moral zapeti pesmico, da si je zaslužil darilo.

Bili smo že zelo nestrpni, a ko smo čez vrečo, v kateri je bilo dari-
lo, videli oznako LEGO, smo se zelo razveselili. Takoj ko smo se vrnili 
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v našo šolo v Notranjih Goricah, smo vsi hoteli, da vrečo odpremo 
in učiteljica nam je dovolila. Druga učiteljica pa nas je prišla foto-
grafirat, ko smo se igrali z novimi igračami. Dekleta smo zgradile 
hišo, fantje pa obzidje. Dedek Mraz nam je že tako lep zimski dan še 
polepšal. Pouk smo zaključili z gospo Lučko, ki nas je imela še dve 
šolski uri. 

Klara Majer, 3.c,
POŠ Notranje Gorice

Projekt Pasavček
V enoti Podpeč  skrbimo za varno pot v vrtec s pomočjo projekta 

Pasavček, ki je v letošnjem letu naša prednostna naloga. Na uvodnih 
srečanjih s starši smo v vrtec povabili gospoda policista, ki nas je se-

znanil z varnim vedenjem v prometu. Nadaljujemo z različnimi dejav-
nostmi po skupinah, starejše skupine je obiskal policist tudi v igralni-
ci, dnevno spremljamo, če se otrok pripelje v vrtec pravilno pripet v 
otroškem sedežu, pasavček otroke spremlja tudi domov, pojemo pe-
smi o prometu, poslušamo zgodbice, se igramo igre…V marcu bomo 
imeli v vrtcu na voljo demonstracijske sedeže, s katerimi se bomo učili 
pripenjanja z varnostnim pasom odraslih in otrok. V popoldanskem 
času jih bodo lahko preizkusili tudi starši.

Pripravljamo se na zaključek projekta, ki bo marca v kulturnem 
domu Podpeč. Ta dan bomo obeležili z nastopom otrok in različ-
nimi aktivnostmi, ki jih bo pripravil Republiški svet za preventivo in 
varnost v cestnem prometu. Mlajši otroci bodo nastop pripravili na 
vrtčevskem igrišču. S tem projektom želimo doseči, da bi se otroci 
varno vozili v avtomobilih. Želimo si čim prejšnje ureditve pločnikov 
in varnih poti skozi Podpeč, da bomo lažje raziskovali našo čudovito 
okolico, barje, travnik, gozd.

Vrtci Brezovica,
enota Podpeč

Hvala KD Janez Jalen
Prenovljena, sodobno tehnično opremljena kulturna dvorana KD 

Janez Jalen v Notranjih Goricah nas večkrat letno vabi in gosti. Priča-
kajo nas prijazni člani, ki poskrbijo, da je prostor ogrevan, osvetljen 
in da vse sodobne naprave delujejo brezhibno. Taka dvorana nam 
omogoča primerno izvedbo kulturnega programa, ogled gledaliških 
in filmskih predstav na velikem platnu. Kot  v malem Koloseju smo se 
počutili tudi ob ogledu novoletne filmske predstave. Hvala!

Zapisala: Zdenka Oblak,
POŠ Notranje Gorice

14.-24. januar 2011 
od 9. do 20. ure

25.-31. januar 2011 
od 9. do 20. ure

OTROŠKA IGRALNICA 
ZA NAJMLAJŠE

LEGO
USTVARJALNICA

KINO PREDSTAVE
S PRILJUBLJENIMI RISANIMI JUNAKI

med 10. in 13. in med 17. in 20. uro
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Kultura

Božično - novoletni koncert ŽPZ Brezovica

Zadnjo decembrsko nedeljo so se v dvorani brezoviške osnovne 
šole na tradicionalnem prazničnem koncertu predstavile članice Žen-
skega pevskega zbora Brezovica. Pevke so pod taktirko zborovodkinje 
Sonje Sojer in ob spremljavi pianistke Mirjane Zeljić Brnčič zapele širo-
ko paleto pesmi, večinoma s praznično tematiko, tudi tokrat pa so na 
svoj koncert povabile glasbene goste. Tokrat so koncert popestrili čla-
ni glasbene skupine FOLK etc., ki igrajo tradicionalno irsko glasbo.

Obiskovalce je pozdravil tudi župan Metod Ropret, ki se je v svojem 
govoru dotaknil dneva samostojnosti in enotnosti. Povedal je, da tako 
nastanek samostojne Slovenije kot tudi občine Brezovica ni bil lahek 
in da poti do ciljev niso vedno ravne, gladke in brez ovir. Zato pa, kot 
pravi Ropret, moramo biti spet enotni in podpreti projekte za razvoj 
občine. Predsednica KUD Brezovica, Polona Raušl, je v svojem govoru 
na kratko opisala aktivnosti ŽPZ v preteklem letu. Dodala je še, da se 
v petnajstih letih obstoja pevskega zbora lahko pohvalijo z 250 naslovi 
zapetih pesmi. »Veliko zmoremo, ker punce držimo skupaj in na to se 
poje,« je formulo uspešnega dela pojasnila Raušlova in se na koncu 
govora zahvalila vsem obiskovalcem, še posebej pa družinam članic 
ŽPZ, ki jih vselej podpirajo. Koncert so po slavnostnih nagovorih na-
daljevale s prazničnimi pesmimi, vmes pa smo lahko slišali šaljive in 
poučne odlomke besedil, prirejenih po knjigi Zgodbe iz e-mail@. Na 
koncu so pevke ob praznični zdravici obiskovalcem voščile veselo in 
dobre glasbe polno prihajajoče leto.

Darko Mršič

Na rakiškem večeru so se predstavili tudi novi 
glasbeni upi

Na glasbenem večeru, ki ga je v začetku januarja pripravilo Kulturno 
umetniško društvo Rakitna, so se obiskovalci ponovno predali novo-
letnemu vzdušju. V dvorani, ki je bila polna do zadnjega kotička, se je 
zbralo raznovrstno občinstvo, tako najmlajši kot starejši. Prav vsi pa so 
uživali ob pestrem glasbenem programu. 

Na glasbenem večeru so se predstavili tako nekoliko bolj izkušeni 
glasbeniki, kot tudi debitanti, ki so prvič stali na odru, občinstvo pa 
je tudi njihov pogum nagradilo z glasnim aplavzom in spodbujanjem. 
»Večer smo si zamislili na tak način, da bodo vsi, ki znajo kakršenkoli 
inštrument ali pa imajo talent za petje, lahko to pokazali na tem našem 
glasbenem večeru. To bodo rakiški glasbeniki in tudi gostje od drugod,« 
je povedala Alenka Kovačič iz Kulturno umetniškega društva Rakitna. 

Ideja za organizacijo večera se je porodila Jožetu Susmanu, ki je tako 
mladim harmonikašem in ostalim glasbenikom iz Rakitne in okolice na 
ta način omogočil, da se predstavijo. Na glasbenem večeru bi kot pose-
ben gost moral nastopiti tudi Stanko Petrič, ki je širši javnosti znan po 
skladbi Bela obleka, žal pa je zaradi bolezni nastop odpovedal. 

KUD Rakitna je obiskovalcem malce podaljšalo praznično vzdušje 
z zabavnim programom, v katerem je bilo moč slišati tudi kakšno bo-
žično pesem. Koledniško je v začetku večera voščila zasedba Boršnik – 
Kranjc, ki se je prvič zbrala prav za to priložnost. Na glasbenem večeru 
so obiskovalci slišali kar nekaj harmonikašev, med njimi Cirila Šimica, 
Tadeja Boršnarja, Jakoba Ileršiča, Tilna Kržiča, Ožbeja Susmana, samo-
uka Romana Laharnarja, Filipa Boršnika ter učitelja Staneta Makovca. 
Med množico fantov se je s prsti po harmoniki sprehodila tudi Sara 
Susman.  

Večer je bil tudi nekoliko klasično obarvan. Na violini sta se predsta-
vili Klara Susman in Dora Boršnik. Na odru so se s klavirskimi skladba-
mi predstavile sestre Vida, Barbara in Valentina Boršnik ter Ema Kranjc. 
Organizatorji pa so za obiskovalce pripravili tudi pevsko predstavo so-
listke in zborov. Gabriela Kržič se je premierno predstavila z avtorskim 
komadom Še čutim pomlad. Pod vodstvom Marije Jakopin je zapel zbor 
Fantje na vasi, predstavili sta se tudi mešana in mlajša družinska zased-
ba Boršnik – Kranjc. Obiskovalci so prisluhnili tudi ansamblu Učas n'm 
rata, za konec pa so harmonikaši zaigrali še Avsenikovo Na golici. 

Vesna Erjavec

Nova premiera KD Janez Jalen 
V KD Janez Jalen smo tik pred premiero nove gledališke predstave. 

To sezono smo se lotili gledališke klasike, saj moramo imeti tudi nekaj 
takega v svojem bogatem igralskem repertoarju. Pod režijsko taktir-
ko novega režiserja Dejana Spasiča nastaja komedija Sen kresne noči, 
avtorja Williama Shakespeareja. Gre za zahteven projekt, saj je tekst 
popolnoma drugačen od vseh do sedaj, kar pa igralcem daje še pose-
ben navdih za delo. To sezono se lahko pohvalimo z zelo pomlajeno in 
številčnejšo ekipo. Tako številčne ekipe že dolgo nismo imeli na odru. 
Zaradi velike ekipe in zahtevnega teksta bomo morali opraviti več vaj, 
kot smo jih v dosedanjih predstavah. Lahko pa že napovemo okvirni 
datum premiere in ponovitev. Premiera naj bi se zgodila v petek, 18. 2. 
2011, ob 19.30, ponovitve pa v soboto, 19. 2. 2011 in 26. 2. 2011, prav 
tako ob 19.30, obakrat v Notranjih Goricah.

Pridno pa vadi tudi naša otroška skupina, pod režijsko taktirko Ur-
ške Bačar. Premiero njihove ekološko obarvane predstave pričakujemo 
v aprilu. Že lansko sezono so pokazali veliko zagnanost pri delu, tako 
da ni bojazni, da jim tudi letos ne bi uspelo.

Vse ljubitelje gledališča in dobrih predstav vabimo, da se nam pri-
družite na dozi smeha in zdravja.

Člani KD Janez Jalen
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Šport

Dve medalji za naša karateista iz Vnanjih Goric
Naša tekmovalca iz Karate kluba Panter - Vnanje Gorice sta se no-

vembra in decembra izkazala s svojimi nastopi na tekmovanjih, ki sta 
se jih udeležila.

Konec novembra je bil organiziran mednarodni karate turnir Lju-
bljana open, na katerem je bilo prijavljenih čez 100 klubov iz Slovenije 

Ali za postavitev vrtne 
ograje in dvoriščnih 
vrat potrebujem 
gradbeno dovoljenje?

Uredba o vrstah objektov glede na zahtevnost (Ul. 
l. RS št. 37/2008) ograje uvršča med nezahtevne 
objekte, če so nižje od 2,2 metra, čemur ustreza 
večina ograj za ograditev zasebne posesti. Za 
nezahtevne objekte je treba pridobiti gradbeno 
dovoljenje, torej je tudi za postavitev nove ograje 
treba pridobiti gradbeno dovoljenje. Gradbeno 
dovoljenje za postavitev ograje izda pristojni upravni 
organ za gradbene zadeve, če ugotovi, da so 
izpolnjeni pogoji glede dopustne velikosti, načina 
rabe in gradnje ter drugi pogoji za gradnjo takšnih 
objektov, da je nameravana gradnja skladna s 
prostorskim aktom, da so pridobljena vsa soglasja 
in da ima investitor pravico graditi. To gradbeno 
dovoljenje neha veljati, če investitor ne začne graditi 
v enem letu od njegove pravnomočnosti. Roka 
veljavnosti ni mogoče spremeniti oziroma ni mogoče 
podaljšati časa njegove veljavnosti.

Tina Žumer, univ. dipl. inž. arh.
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in tujine. Na turnirju se je zelo dobro izkazal Kristijan Zaman s tretjim 
mestom, ki je po treh zmagah klonil šele v borbi za finale in potem 
premagal nasprotnika v borbi za 3. mesto.

Teden dni po turnirju v Ljubljani pa so imeli fantje že državno pr-
venstvo, ki je potekalo v Žalcu. Na njem se je izkazal naš drugi tek-
movalec Aljoša Kumar, ki je tako kot njegov kolega teden prej, klonil 
šele v borbi za finale. Po zmagi v repasažu je osvojil odlično 3. mesto. 
Obema čestitamo za osvojeni medalji. Če se nam želite pridružiti na 
treningu v Vnanjih Goricah, lahko dobite informacije na 040 977 957 
ali na http://brezovica.karate-klub.com.

Karate klub Panter - Vnanje Gorice

Tekmovanja v namiznem tenisu pa kar sledijo
Tekmovanja v namiznem tenisu se kar vrstijo. V decembru so bili 

najbolj dejavni člani, saj so imeli kar tri kola v III. SNTL ligi. Dosegli 
so dve zmagi in dva poraza, kar pomeni, da so bili na zelo dobrem 
petem mestu, v konkurenci trinajstih moštev.

V Preserju pa smo v decembru gostili tudi TOP 24-tih kadetov 
in kadetinj RS. Pri kadetih je domači klub zastopal Črt, ki je igral v 
drugi jakostni skupini in dosegel odlično prvo mesto v skupini, kar 
pomeni skupno deveto na turnirju. Pri kadetinjah sta Pia in Lea igrali 
v tretji jakostni skupini, v katero pa sta se sicer uvrstili kot rezervi, 
vendar sta pokazali dobro igro. 

O P T I K A

Nudimo vam veliko izbiro korekcijskih in sončnih očal in smo
pogodbeni dobavitelji medicinsko - tehničnih pripomočkov.
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TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
t: 01 755 71 61, m: 041 342 000

Tolea d.o.o. pooblaščen
posrednik Mobitel d.d. 
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Ericsson Cedar
5€*
* Sklenitev novega naročniškega 

razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev.

Nokia 2220
1€*
* Sklenitev novega naročniškega 

razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev.

Samsung B2100
1€*

* Sklenitev novega naročniškega razmerja 
Povezani 35/45/77 ali podaljšanje 

obstoječega za 12 mesecev.

Samsung C3060
35€*

* Sklenitev novega naročniškega razmerja 
Penzion paket Plus ali podaljšanje 

obstoječega za 12 mesecev.

Sklepanje novih naročniških razmerij in podaljšanje obstoječih za Mobitel d.d.

Hudo zamrznjene cene!
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Tudi mladinke so imele tekmovanje TOP 24, ki je potekalo v Lo-
gatcu. Udeležili sta se ga Nika in Rebeka. Nika je v prvi skupini dose-
gla 6. mesto, Rebeka pa je igrala v tretji skupini in na koncu dosegla 
22. mesto.

Tudi novo leto so začeli člani, v III. SNTL in dva dvoboja zmagali, 
tako da so svoje mesto na lestvici še izboljšali. Naši najmlajši pa so 
se udeležili II. OT za mlajše kadete na Ptuju. Tekmovalo je pet naših 
igralcev. Vsi so igrali zelo dobro in dosegli nekaj zmag v tolažilnih 
skupinah.  Najbolje pa se je odrezal najmlajši, Domen, ki je s svojo 
igro presenetil vse v dvorani. Tudi naprej nas čaka še kar nekaj tek-
movanj, člane in članice v SNTL ligi, kadete in kadetinje turnirji RS in 
dve mednarodni tekmovanji na Hrvaškem.

NTK Preserje

Za odbojkarji Duola je še ena zmaga
Ljubljanski odbojkarski klub Duol, v katerem igrajo tudi bre-

zoviški igralci, je sredi januarja v prvoligaški tekmi premagal ekipo 
Astec Triglav. Tekma je potekala v športnem balonu na Brezovici, 
domačini pa so goste premagali z rezultatom 3:2. S tem porazom 
so odbojkarji Asteca izgubili še zadnjo možnost za uvrstitev v mo-

dro skupino nadaljevanja prvenstva. Po šestnajstem krogu prve dr-
žavne odbojkarske lige Duolovci zasedajo 7. mesto.

Orion

Ostalo

5. Štefanov tarok turnir
Prostovoljno gasilsko društvo Brezovica pod Krimom je, kot je 

že tradicija, organiziralo Štefanov tarok turnir. Turnir je potekal v 
nedeljo, 26. 12. 2010, v gasilskem domu na Dolenji Brezovici. Igra 
je potekala po pravilih tekmovalnega taroka, v štirih krogih po pet-
najst iger. Kar enaindvajset tekmovalcev, med katerimi je bila tudi 
ena tekmovalka (na sliki levo), se je potegovalo za prva tri mesta. 
Najuspešnejši »kvartopirci« so bili Benjamin Rogelj (na sliki v sre-
dini) na prvem mestu, Damjan Repar (na sliki desno) na drugem in 
Jure Šuštaršič na tretjem. Nagrada za najboljšega tekmovalca je bila 
kot vsako leto pršut, ki ga je zmagovalec razdelil med tekmovalce. 
Druženje pa se ni zaključilo z zmago, ampak se je nadaljevalo še po-
zno v noč ob zvokih harmonike. Tako kot lani je tudi v letošnjem letu 
pršut priigral domačin in upamo, da bo na naslednjem, že šestem, 
Štefanovem tarok turnirju tudi tako.

Organizatorji
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Cela ulica nori, ne kliči 113… 
Letošnjega silvestrovanja, v naši ulici »Podkamnik«, smo se že tretjič 

(tradicionalno) zbrali družbe in zabave na prostem željni prebivalci ome-
njene ulice. Pridružili so se nam tudi drugi, ki so slišali za našo zabavo v 
najdaljši noči v letu.

Se dobimo 31. 12. 2011 na isti lokaciji ob istem času…

Janez Cimperman – prejemnik grba občine Br-
ezovica

Grb občine Brezovica je ob zadnjem občinskem prazniku prejel Janez 
Cimperman, ki je tudi v času prireditve opravljal svojo dolgoletno službo, 
stal za kamero. Dolgoletni snemalec na nacionalni televiziji ima za seboj 
marsikatero zanimivo zgodbo. Življenje ga je vodilo od lesne industrije 
do ljubiteljskega ukvarjanja s športom, petjem, gledališčem, gasilstvom 
in še marsičem, vseskozi pa je svet opazoval skozi oko kamere, ki še vedno 
ostaja njegova ljubezen. 

Kdaj ste se zaljubili v kamero?
V kamero sem se zaljubil že kot 

deček, ko sem pri sosedih v roke pri-
jel malo kamero. In od takrat naprej 
sem bil zasvojen. Kamera me je odtlej 
spremljala skoraj na vsakem koraku. 
Snemal sem v zraku, na zemlji, vse vr-
ste športov, različne protokolarne in 
kulturne dogodke. 

Ste velik ljubitelj kulture.
Že pri osemnajstih letih sem se 

vključil v mešani pevski zbor v doma-
čem kraju. Mojo radovednost je prite-
gnila tudi domača gledališka skupina, 
v katero sem se iz radovednosti vklju-
čil leta 1951. V prvi igri sem nastopil 
kot statist (Veriga), kasneje pa sem v 
igri Pri Hrastovih nastopil v manjši vlogi. V Miklovi Zali pa sem dobil že 
bolj vidno vlogo kot Tevže, ki je bila uprizorjena tudi ob odprtju Zadru-
žnega doma Podpeč, leta 1953, nastopalo pa nas je kar 46. Predstavo 
smo uspešno izvedli štirikrat v domači dvorani in šestkrat na gostovanjih. 
V tem času sem odšel na služenje vojaškega roka (1953 – 1955), po vr-
nitvi pa sem nadaljeval v dramski skupini, v kateri smo odigrali še enajst 
predstav.

Poleg kulture pa ste tudi velik ljubitelj športa. Kako se je začelo 
vaše športno udejstvovanje?

Kot najstnik sem se našel tudi v športu. Zanimivo mi je bilo novo ke-
gljišče v Podpeči, kjer sem začel s kegljanjem kot najmlajši, po šestnajstih 
letih sodelovanja pa kot najstarejši član tekmovalne ekipe. Uspešno smo 
tekmovali v takrat močni ljubljanski ligi. Igral sem tudi nogomet in odboj-

ko, poizkusil pa sem se tudi v atletiki. Ta je bila v Podpeči še posebej aktiv-
na in uspešna. Najboljša so bila dekleta, ki so bila v državnem merilu na 
visokem nivoju. Moj uspeh je bil v skoku v višino, preskočil sem svojo viši-
no, kar je bil za tisti čas odličen rezultat. Uspešen pa sem bil tudi v metu 
kopja in zmagal na medobčinskem tekmovanju. Še vedno grem vsak dan 
na sv. Ano, od koder uživam v lepem razgledu na Ljubljansko barje. 

Vaše življenje sta močno zaznamovala tudi glasba in prepeva-
nje v pevskih zborih, saj ste ustanovitelj Podpeškega okteta.

Leta 1956 je bila ustanovljena glasbena skupina, iz nje pa je nastal 
tudi narodnozabavni ansambel, kvintet, ki je deloval devet let pod ime-
nom Veseli Podpečani. Z njimi sem igral na kitaro. Nastopali smo na raz-
ličnih prireditvah, vendar pa je po smrti trobentača skupina razpadla. 
Iz razpadle skupine sem kasneje ustanovil novo zasedbo, ki sem jo poi-
menoval Podpeški oktet (kasneje Oktet Hoja). Resno smo se lotili vaj in 
uspešno delovali. Na Radiu Ljubljana smo v letih 1966 do 1988 posneli 
51 pesmi, ki so zbrane tudi na dvojnem CD-ju. Posnela nas je tudi Televi-
zija Ljubljana. V Podpeči in v Rovtah smo nastopili v oddaji Koncert iz na-
ših krajev. Združeni lesarski okteti v zbor smo v 48-članski zasedbi zapeli 
ob spremljavi Godbe ljudske milice in koncert posneli na veliko ploščo. 
Redno smo nastopali na srečanjih oktetov v Šentjerneju, nekaj nastopov 
pa smo imeli tudi zunaj naših meja. Člani okteta smo bili za uspešno de-
lovanje nagrajeni s srebrno Gallusovo značko.

Življenjska pot vas je vodila od lesarstva, 11 let ste bili zapo-
sleni na žagi, vse do poklicnega snemalca. Kaj ste še počeli v 
življenju?

Na žagi v Podpeči sem delal kar 11 let. Bil sem tudi član Avtomoto 
društva Podpeč, kjer sem bil inštruktor za prometne predpise in član iz-
pitne komisije pri opravljanju vozniškega izpita za mopede. Še vedno pa 
sem član ribiške družine Vrhnika in športni ribič (že 52 let) in član, sedaj že 
veteran, PGD Jezero. Aktivno beležim dogajanja na video kamero v gasil-
skih društvih po brezoviški občini in imam zbranih že 19 video kaset.

Pa se vrnimo k vaši ljubezni, kameri, za katero ste preživeli kar 
48 let. 

Rad se pošalim, da nikdar nisem snemal le dirke Formule 1 in podvo-
dnega sveta (smeh), vse ostalo je moja kamera ujela. Snemal sem različne 
vrste oddaj, športne prireditve in tekmovanja, glasbene in zdravstvene od-
daje, dolgo pa sem bil član ekipe, ki je snemala vse protokolarne dogodke 
v državi. Še vedno se rad vračam na RTV in sem vesel, da sem tam vedno 
dobrodošel. S kamero sem prepotoval tudi velik del sveta in posnel vča-
sih prav neverjetne dogodke. Najraje pa sem se udejstvoval v domačem 
kraju. Nanj v vsej svoji 48-letni karieri za kamero nisem pozabil in sem ga 
velikokrat prikazal tudi skozi njeno oko. Nazadnje sem izdelal reportažo 
o gradnji podpeškega mostu in film o poplavah na Ljubljanskem barju. 
V vsem svojem delu sem spoznal mnoge ljudi, ki so mi bili vzorniki in smo 
postali veliki prijatelji iz vrst športa, kulture, glasbe in umetnosti.

Vesna Novak

SENČILA
Izdelava, montaža in servis

Žaluzije

Rolete

Komarniki

Markize

Screen-i

Harmonika vrata...

Lamelne zavese

Panelne zavese

Roloji

Plise zavese...

T: 01 365 12 47, M: 041 334 247

Mavsarjeva c. 46, Notranje Gorice

rono.sencila@siol.net 

www.rono-sencila.si
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Mednarodno leto kemije 
Leto 2011 je UNESCO v sodelovanju z Mednarodno zvezo za čisto 

in uporabno kemijo (Iupac) razglasil za Mednarodno leto kemije. Za 
to so se odločili, ker letos mineva 100 let, odkar je znanstvenica  Ma-
rie Curie (1867 - 1934) prejela Nobelovo nagrado za kemijo in sicer 
za odkritje dveh novih kemijskih elementov, radija in polonija. Je prva 
znanstvenica, ki je prejela najvišje priznanje na področju kemije. 

Poslanstvo slovenskega obeleževanja leta 2011 kot Mednarodnega 
leta kemije je v približevanju kemije, kemijskega in kemičnega državlja-
nom Slovenije. V ospredju je predstavljanje vloge, pomena in dosežkov 
na področjih kemije, njihove uporabe v industriji in obrti ter v zaseb-
nem življenju državljanov.

Ali bo kemija v letošnjem letu v središču pozornosti na Slovenskem, 
bo odvisno predvsem od prizadevanj ljudi, ki se s kemijo ukvarjamo, 
da svet kemije, kemijskega in kemičnega približamo radovednim in ve-
doželjnim, zlasti mladim. Marsikaj s tega področja je do sedaj že ob-
stajalo, žal vse prevečkrat znotraj raziskovalnih laboratorijev in znan-
stvenih srečanj posvečencev. Zato bo obeleževanje Mednarodnega leta 
kemije priložnost za začetek trajnega in intenzivnejšega predstavljanja 
dosežkov na področju kemije, procesov v kemijski in njej sorodnih in-
dustrijah. Bo pa tudi veliko priložnosti za predstavljanje in razumeva-
nje sodobnega dogajanja v kemijskih laboratorijih na Slovenskem in 
po svetu. Pomembno pa je zavedanje vsakega posameznika o ravna-
nju s kemikalijami in še zlasti z nevarnostmi in posledicami nepravilne 
uporabe. Praznujmo leto kemije s premagovanjem strahu pred kemijo 
in jo poskusimo čim bolj razumeti in približati ljudem, kajti vse okrog 
nas je kemija.

Marija Premrl

Izlet za veterane
Planinsko društvo Podpeč – Preserje vabi vse veterane in člane dru-

štva v sredo, 2. 2. 2011, na Socerb – Tinjan – Ankaran. Odhod avto-
busa je ob 7. uri izpred osnovne šole v Preserju, ustavil pa se bo tudi 
v Kamniku pod Krimom, Podpeči, Notranjih in Vnanjih Goricah in na 
Brezovici.

Z avtobusom se bomo popeljali mimo Postojne, Kozine do Črnega 
Kala. Tu bomo zapustili avtobus in odšli na grad Socerb (389 m). S 
Socerba se bomo spustili v Osp (53 m) in se nato zopet povzpeli na 
zadnji hrib Slovenske planinske poti, Tinjan (374 m). S Tinjana bomo 
odšli na Spodnje Škofije, nato pa se bomo z avtobusom odpeljali do 
končnega cilja, Ankarana. Pot ni naporna, ker ne bomo premagovali 
velikih višinskih razlik. Skupno bo približno 4 ure hoje. Pri povratku se 
bomo ustavili za prijetno kosilo na kakšnem kmečkem turizmu. Do-
mov se bomo vrnili ob 18. uri.

Cena izleta je 15,00 EUR. Prijave zbira Marko Goršič, tel. 3631 175 
in mobi 041 795 006 (v večernih urah). Rok za prijave je do ponedelj-
ka, 31. 1. 2011. Izlet bo vodil planinski vodnik Marko Goršič.

PD Podpeč - Preserje

Vidovska in Rakiška planota
Na god Svetega Štefana, 26. 12. 2010, ob 8. uri, so se kljub sla-

bi vremenski napovedi zbrali prebivalci Vidovske in Rakiške planote v 
cerkvici v Gorenjih Otavah. Ta cerkvica je posvečena Svetemu Andreju 
in je bila v zgodovini kot lovska kapela, ki je spadala pod Kartuzijo 
Bistra. Vidovska in Rakiška planota sta v zgodovinskem času spadali 
pod Kartuzijo Bistra, del pa pod turjaške grofe Auersperge. V teh kra-
jih je bila meja med Bistro in Turjaškim, sedaj pa območji spadata pod 
občini Brezovica in Cerknica. Kljub zgodovinski teritorialni delitvi so se 
prebivalci vseskozi družili, povezovala jih je narava pa tudi cerkev, saj 
je Rakitna do leta 1959 spadala k vidovski župniji. Letošnji blagoslov 
konj in soli je opravil vidovski župnik g. Brane Zadnik, ki je poudaril, 
da sol že od nekdaj pomeni trajnost in ohranjanje dobrega ter da va-
ruje živino in polja pred raznimi nesrečami. Konji so dobili kruh in sol. 
Prišli so konjeniki iz Gorenjih Otav, Stražišča in Rakitne, narodni noši 

iz Brezovice pri Ljubljani in Jezera ter harmonikar iz Hruškarjev, ki so 
poskrbeli, da je bila blagoslovitev bolj svečana in da nas občinske meje 
ne delijo. Po opravljenem uradnem delu so bili vsi povabljeni na kuha-
no vino in čaj, ki so ju postregli v bivši otavški šoli.

Genovefa Drašler

V ODPM Brezovica smo začeli leto s polno vnemo 
V našem društvu smo preživeli letošnji januar dejavno kot še nikoli 

do sedaj. Takoj po novem letu smo navezali stik s Fakulteto za arhitek-
turo in se dogovorili za pomoč pri izdelavi študije, s poudarkom na na-
daljnjem razvoju mladinskih in družinskih  rekreativno - raziskovalnih 
dejavnosti na Gulču, Brcih in v Velikem vrhu.

Prav tako smo v prvih dneh tega leta na našem poligonu gostili 
veliko športnikov iz vse Slovenije. Čeprav je vse narejeno za koristno 
preživljanje prostega časa namenjeno naprej mladim in družinam iz 
naše občine, nam je seveda v veliko zadovoljstvo, da so z našo ponud-
bo zadovoljni tudi profesionalci in drugi »zunanji« obiskovalci. Naš 
poligon je po novem letu preizkusil tudi novinar iz revije Polet. Bil je 
zadovoljen in v članku z veseljem poudaril dobre pogoje, ki vsem re-
kreativcem in tudi ekstremnim športnikom omogočajo treniranje tudi 
pozimi. Podoben članek bo objavljen tudi v februarski reviji Sokol. Če 
se po jutru pozna dan, bo torej tudi to leto dobro. To pa mladi želimo 
tudi vsem vam.

Luka Stanovnik

Obvestila Kmetijske svetovalne službe
Prenos plačilnih pravic

Rok vlaganja zahtevkov za prenos plačilnih pravic je podaljšan do 
31. januarja 2011. Obrazci in navodila za prenos plačilnih pravic so na 
voljo na spletni strani http://www.arsktrp.gov.si

Vlagatelji naj pri izpolnjevanju zahtevkov upoštevajo pripravljena 

ZAGOTOVITE SI SVOJ DELEŽ DO KONCA JANUARJA!

Novi avtomobili niso le udobnejši in varnejši, temveč tudi varčnejši in prijaznejši do okolja. Pri Renaultu si prizadevamo 
za najvišje standarde tako pri varnosti kot pri ekologiji. Kot vodilna znamka vozil v Sloveniji vzpodbujamo pomladitev 
slovenskega voznega parka, zato kupcem novih vozil Renault ob menjavi staro za novo namenjamo 1.000.000 EUR 
subvencij! Zamenjajte svoj stari avto katerekoli znamke za novi, okolju prijaznejši Renault in izkoristite enkratno EKO 
subvencijo! Akcija velja od 15. do 31. januarja 2011. Več informacij na www.renault.siM
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OB MENJAVI VOZIL STARO ZA NOVO.

POMLAJUJEMO SLOVENSKI VOZNI PARK! 

1.000.000 EUR 
EKO SUBVENCIJ

TAKOJ ODKUPIMO STAREGA ...

... UGODNO PRODAMO NOVEGA

EKO SUBVENCIJA!

Ime trgovca Naslov trgovca IN mesto, tel: 0123 456 7890, www.Imetrgovca.com 
ODPRtO OD PONEDELjKA DO PEtKA OD xx. DO yy., SObOtA OD xx. DO yy., NEDELjA OD xx. DO yy/ZAPRtO.

www.renault.si

T  :  01 365 80 10

F  :  01 365 80 21

info.plesko@dealer.renault.si

www.plesko-cars.si

Tržaška cesta 426

1351 Brezovica pri Ljubljani

T  :  01 365 80 10

F  :  01 365 80 21

info.plesko@dealer.renault.si

www.plesko-cars.si

Tržaška cesta 426

1351 Brezovica pri Ljubljani
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navodila, izpolnijo vse potrebne rubrike v posameznem obrazcu in se 
tako izognejo najpogostejšim nepravilnostim, ki so bile zaznane v pre-
teklih letih. 

Povrnitev trošarine za leto 2010 za pogonska goriva kmetij-
ske in gozdarske mehanizacije

Kriterij povrnitve je isti kot lani, vrača se 70% zneska povprečne 
trošarine za leto 2010. 

-  obrazci TRO-A se dobijo v prodajalnah državne založbe, www.
carina.si, imamo jih tudi na KSS

- za plinsko olje, bencin, motorni petrolej
- upoštevajo se GERKI 
- 200 l na ha kmetijskega zemljišča pod GERKI njiv in travnikov
- 15 l na ha gozda
-  računi se prilagajo v originalu, potrebno jih je oštevilčiti, 1/n do 

n/n, hranijo se 10 let
-  potrdilo o zemljiščih se ne prilaga, pridobi ga carina po uradni 

dolžnosti
-  upravičenci pošljejo vlogo z originalnimi računi za kupljeno gori-

vo v letu 2010, na naslov Carinska uprava RS, Carinski urad Lju-
bljana, Šmartinska  152/a ,1524 Ljubljana, do 31. marca 2011. 

Dovoljenje za uveljavljanje pravice do pavšalnega nadomesti-
la

Do konca januarja je čas, da na predpisanem obrazcu, ki ste ga 
prejeli, pošljete obračun pavšalnega nadomestila za prodane kme-
tijske in gozdarske pridelke za DDV, na Davčno upravo RS. Tudi če v 
letu 2010 niste prodali ničesar, morate poslati podpisan in prečrtan 
obrazec.

Predavanja 
Četrtek 3. februar, ob 10. uri v gostilni ULČAR na Igu, predstavi-

tev koruznih hibridov PIONEER.
Sreda, 9. februar, ob 9. uri, Kulturni dom Medvode, Cesta ob 

Sori 11, Medvode, Krma od setve preko spravila  do mleka: Pomen in 
omejitve  koruze v kolobarju, krma z njiv - predava več specialistov.

KGZS Kmetijska svetovalna služba enota Vič

V ŠKTD Lokvanj imamo veliko dela tudi v zim-
skem času

Januarsko sejo UO smo imeli na terenu, v brunarici na Jezeru, kar 
je gotovo pripomoglo, da smo si v kratkem času veliko povedali o 
delu v preteklosti in še več o delu v letošnjem letu. Ideje in predloge 
seveda še zbiramo, tudi v Podpeči, v novem nabiralniku pred vhodom 
v pisarno. Ker je uspeh odvisen tudi od vas, v nadaljevanju izposta-
vljam nekaj večjih načrtov. 

Dislociranje delovanja TIC in društva
Izpostavilo se je vprašanje glede prihodnjega delovanja TIC Bre-

zovica in soglasno je bil sprejet sklep, da bi morali imeti tovrstne 
informacije na vseh stičiščih, kjer se zbirajo ljudje. Nekaj je na tem 
področju že narejenega. Dobrodošel bo vsak napredek, tako v po-
znavanju domačinov o domačem kraju in tovrstne informacije v ka-
terikoli obliki.

Tržnica v Podpeči
Sprejet je sklep, da si med seboj lahko pomagamo, tudi tako da, 

namesto v veleblagovnicah, kupujemo domače pridelke in proizvode 
na domu ali tržnici. Potrebno bi bilo določiti oziroma pridobiti za-
ščitni znak. Koordinatorja s tem v zvezi sta Breda Jesenko in Minka 
Veršič. 

Prizadevanja za ureditev kampingov, mostišča in varnih poti
Sprejet je sklep, da se naredi korak naprej povsod tam, kjer so 

izpolnjeni vsi ali skoraj vsi glavni pogoji. Tako je skoraj v vsakem kraju 

že možno prenočiti tudi na »kamp ali taborni« način, vendar to še ni 
uradno evidentirano oziroma označeno. Zato smo posredovali vpra-
šanje občinskemu urbanistu ter lokalni skupnosti v vednost. Po preje-
mu odgovora pa bomo k dokončnem oblikovanju predlogov povabili 
tudi javnost in pristojne.

V zvezi z mostiščem smo sprejeli tudi sklep, da lastnik zemljišča 
pridobi okvirni predračun izgradnje mostišča, za katerega je izhodi-
šče freska na fasadi v Podpeči. Pozneje, ko bodo pridobljeni še vsi 
pogoji, bo na podlagi teh lahko razpisan tudi natečaj.

V zvezi z mladinskim turizmom smo v našo občino po več letih 
spet povabili Fakulteto za arhitekturo, da nam podajo strokovne  
razvojne smernice za naslednje razvojne aktivnosti. V zvezi z varnimi 
bližnjicami naših prednikov smo skupaj z novoizvoljenimi v sosednjih 
občinah ponovno poslali dokumentacijo na inšpekcijo MOP in upa-
mo, da se vendarle povrne brv čez Drobtinko, ki je bila s strani okraj-
ne inšpekcije nezakonito odstranjena že leta 2005.

Peš po Ašičevih poteh
V zadnjem času je vedno več pohodov, če se le da, po stranskih 

poteh. Tak bo tudi v nedeljo, 30. 1. 2011, ob 12. uri, iz Brezovice na 
Vrhniko, kjer bo ob 16. uri maša pri Sv. Jakobu. Lahko pa to roma-
nje seveda zaključite tudi po svoje. Koordinator je Stane Kvaternik,  
041 894 570.

Vrnimo noše koscev in grabljic v pisarno
Sklenili smo, da vrnemo vse noše grabljic in koscev, saj je v pisarni 

nova omara za ta namen. Povabljeni torej, da noše prinesete prvo 
sredo v februarju (2. 2.) ob 19. uri, ali jo oddate članici ali članu UO 
ŠKTD Lokvanj, da jo prinese na sestanek.  

Drago Stanovnik, v imenu ŠKTD Lokvanj in DzLb

Vsem strankam 
se zahvaljujemo za zaupanje.
Želimo vam  srečno v letu 2011!

Ključavničarstvo Marinčič s.p., Žabnica 11, 1357 Notranje Gorice
tel.: 01/36 51 231, faks: 01/36 34 272, gsm: 041 332 349

e-mail: info@marincic-sp.si, www.marincic-sp.si 
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Aforizmi
Aforizme so napisali udeleženci delavnice kreativnega pisanja 

v Knjižnici Brezovica. Za sodelovanje pri delavnicah se obrnite na:  
ziga@studiozenit.si
Če ti sreča obrne hrbet, je to povabilo, da te naslednjih nekaj krogov nosi 
štuporamo.
Veliko ribo bolje vidiš, a težje ujameš.
Vsaka straniščna školjka ima svojo zgodbo. Vprašanje je le, kdo bi jo želel 
poslušati.
V slogi je Kinodvor.
GOLA RESNICA: Ozračje se je segrelo, zato se je slekla.

Brezposelnih že preko 110.000!
Zavod RS za zaposlovanje je v začetku januarja 2011 presenetil z 

novico, da je bilo konec decembra 2010 registriranih 110.021 brez-
poselnih, kar je 6 % več kot novembra in 13,8 % več kot decembra 
lani. 

Kljub napovedim premiera Boruta Pahorja, da gospodarstvo 
okreva in da se stvari izboljšujejo, podatki kažejo drugače. Na laž 
ga postavlja njegova lastna ministrica za gospodarstvo Radićeva, 
ki je napovedala, da bo šlo v letu 2011 še veliko podjetij v stečaj 
in se bo brezposelnost še povečala. Sama pa je, namesto, da bi 
sredstva namenjena podjetjem v težavah, le - ta tem tudi zagoto-
vila, kar 10 mio EUR raje pospravila v proračunsko rezervo in tako 
umetno dvignila realizacijo ministrstva, ki ga vodi. In kaj so imela 
od tega podjetja? Nič! Koliko delovnih mest in zaposlitev se je  s 
tem ohranilo? Nič!

Značilnost te vlade in ministrstev je, da se vsak minister zanima 
samo za svoje področje, namesto, da bi sodelovali, saj je sodelo-
vanje v krizi nujno. V sedanjih razmerah bi pričakovali sodelovanje 
med Ministrstvom za gospodarstvo, za f inance in Ministrstvom za 
delo, družino in socialne zadeve ter invalide. S pravimi ukrepi bi 
lahko ustvarili okolje za ustanovitev in ohranitev delovnih mest. 
Podjetniki so pripravljeni veliko narediti, če jim država pusti delati, 
ne pa da jih z vsakim novim ukrepom dodatno obremenjuje.

Vlada Boruta Pahorja dela Sloveniji veliko škodo!!!

Preko vseh razumnih meja nas zadolžuje, dodatno obremenju-
je državljanke in državljane, gospodarstvo in razvoj duši s slabimi 
ukrepi, da ne govorimo o tem, da je že zdavnaj izgubila kompas in 
ne vidi ne cilja ne poti, po kateri bi do tja prišla. 

Zdaj je to končno ugotovil tudi del ministrske ekipe, ki pa je pri 
tej plovbi v neznano doslej pridno sodeloval in izkoriščal priložno-
sti, ki jih je taka plovba nudila. 

Naloga vlade in politike je, da skrbi za državljane in ustvarja 
pogoje, da se lahko izobražujejo, delajo in ustvarjajo. Ta vlada tega 

očitno ne zna in je ne skrbi 110.000 brezposelnih in njihove druži-
ne. Zakaj jo potem sploh potrebujemo?

Lahko me pokličete na tel.: 01/478-95-35 ali se mi oglasite po 
el. pošti: alenka.jeraj@dz-rs.si. 

Alenka Jeraj, poslanka v Državnem zboru Republike Slovenije

Vzpon na Kilimanjaro 
Objavljamo prvi del reportaže o vzponu na Kilimanjaro, kamor so se 
konec lanskega leta odpravili člani PD Podpeč – Preserje. Ker je repor-
taža zares obsežna, si jo lahko v celoti preberete na www.brezovica.si 

Vtisi z lezenja na Kilimanjaro 
(14.12. - 30.12.2010)
Pogorje Kilimanjaro (izg. Kilimandžaro, pogovorno kratko Kili) 

ali Bela gora v jeziku Swahili z najvišjim vrhom Uhuru Peak (5.895 
m) je neaktiven stratovulkan v severovzhodni Tanzaniji, najvišja gora 
Afrike in tudi 4. najpomembnejša gora sveta. Pogorje, ki je razgla-
šeno za narodni park, leži le 300 km južno od ekvatorja, na meji s 
Kenijo. Na zahodu se razprostira neskončna planjava Serengeti, z 
vsemi afriškimi živalmi, na levi leži Indijski ocean.

V planinskem društvu Podpeč - Preserje se je v letu 2010 zbrala 
skupina 21 pohodnikov, ki si je zadala za cilj, da v decembru zame-
nja domače hribe za malo večji izziv - osvojiti vrh Afrike. 

14. decembra smo zapustili zmrznjeno domovino in z letalom iz 
Trsta, preko Rima in  Adis Abebe, prileteli na Mednarodno letališče 
Kilimanjaro pri mestu Moshi (Moši) na južni stani pogorja v Tanza-
niji. Skoraj 24 ur na poti in skok na močno afriško sonce. Direktno 
na 30˚C. 

… 
Prispemo na vhodno točko v Narodni park Kilimanjaro. Vodiči 

urejajo formalnosti za vstop na goro po poti, ki se imenuje Maran-
go. Kuharji pripravijo odlično kosilo v parku, nosači dobijo vsak 
svojo prasico. Skupinska fotografija v parku pred vstopno hišico, 
z rdečo pohodno marelo in slovensko zastavo nam kar hitro uspe. 
Nastopi naš čas. Ura je okrog enih popoldne, sonce je skrito za 
črnimi oblaki, sopara, vročina čez 30˚C. Odhod. Raztegnemo se v 
kolono in po uhojeni široki stezi nas pot usmeri navzgor skozi trop-
ski deževni gozd. Tri ure vzpona nam je vzel ta gozd. Povzpeli smo 
se iz 1900 na 2700 m, do koče Mandara. Koča stoji na jasi, sredi 
deževnega gozda. Poleg jedilnice je še niz manjših objektov. Dode-
lili so nam hišo z dvema sobama s po 10 pogradi. WC na štrbunk 
pod košatim drevesom, na njem opica guereza z dolgo belo dlako. 
Preoblečemo prepotene cunje, na mizi se pojavijo kokice in vroča 
voda za čaj. Stemni se hitro, kot je to navada v tropih. Pokličejo 
k večerji v jedilnico. Okusno pripravljeno, z mnogo zelenjave. Med 
vračanjem nazaj v hišico poslušamo nenavadne krike iz gozda. Sto 
pošasti ima spet zabavo. Pospravimo se vsak v svojo spalno vrečo. 
Spanje je odlično.
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Njeno izmučeno srce 
Si je zaželelo zaspati

ZAHVALA
 V 72. letu starosti je, 

utrujena od hude bolezni, 
za vedno zaspala 

naša draga mama in sestra

ŠTEfKA VEHAR
iz Notranjih Goric

Ob boleči izgubi se iz srca zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in 
znancem, ki ste nam izrazili sožalje, darovali sveče in jo pospremili na njeno 
zadnjo pot.  Zahvaljujemo se g. župniku za lepo opravljen obred in tolažbo. 
Posebno zahvalo smo dolžni pogrebni službi Pieta, ki je za vse lepo poskrbe-
la. Lepa hvala pevcem in trobentaču. Iskrena hvala dr. Katarini Planinec in 
patronažni sestri ga. Anici, Društvu upokojencev in vsem, ki ste jo obiskovali 
in jo bodrili v času njene hude bolezni. Hvala vsem tistim, ki ste ob slovesu s 
svojo prisotnostjo počastili njen spomin. 

Njena družina in sestra Francka Novak

Srce je omagalo,
tvoj dih je zastal,
a nate spomin, 
bo vedno ostal.

ZAHVALA

Tiho se je od nas poslovil 
dragi mož, oče, dedek, in pradedek

IVAn PetroVčIč
iz Preserja

(roj. 23. 04. 1925 na Rakitni)
Z globoko žalostjo v srcu smo se od njega poslovili v nedeljo, 02. 01. 2011 na 
pokopališču v Preserju.
Iskrena hvala vsem sorodnikom, prijateljem in znancem za izrečena sožalja, 
darovane sveče in cvetje ter se v tako velikem številu poslovili in ga spremili 
na njegovo zadnjo pot.
Zahvaljujemo se župniku Marku Koširju za poslovilni obred ter pogrebni 
službi Vrhovec. Posebna zahvala PGD Preserje ter ostalim gasilcem, Društvu 
upokojencev in ZZB Podpeč – Preserje, pevcem ter trobentaču.
Hvala osebnemu zdravniku dr. Marku Kocjanu, zdravnici mag. Jani Brgul-
jan dr. med. in ostalemu osebju oddelka za hipertenzijo bolnišnice dr. Petra 
Držaja ter patronažnima sestrama Ireni in Zalki.

Vsi njegovi 

Jutro postreže z oblaki na nebu. Po zajtrku napokamo ruzake, 
ki so bili menda še težji kot v dolini prejšnji dan. Vodnik se postavi 
na čelo kolone, ostali za njim krenemo spet v gozd. Vodje gredo 
zadaj. Da poberejo morebitne odpadnike. Čaka nas 13,4 km poti 
do druge koče Horombo na višini 3.702 m, 5 do 6 ur hoje. Prvi del 
poti je še po gozdu, nato sledi pas močvirnate pokrajine s 3 - 4m 
visokim resjem, travami in posameznimi lobelijami. Vmes nas prehi-
tevajo nosači in kuharji z vso hrano in pripomočki za kuhanje. Za 21 
udeležencev je potrebnih 45 nosačev in vodnikov. Dobimo hišico s 
pogledom na hrib in razgledom na ljubek potoček z grinti v ozadju. 
Namestimo se po pogradih in razložimo opremo. Po kratki pavzi se 
povzpnemo za cca 150 višinskih metrov više v hrib, za aklimatizaci-
jo. Vmes se megle občasno razkadijo in pokažejo njegovo obličje, 
vulkanski stožec Kibo z najvišjim vrhom Uhuru (5.895 m), najvišjo 
goro Afrike. Še vsaj 15km oddaljen od nas in 2.700 m više. 

….

Pripravljeni smo za pohod po puščavi, visokogorski.  Postavimo 
se v vrsto za mladim vodnikom in pole-pole krenemo v hrib. En vdih, 
korak 30 cm, izdih, korak 30 cm. To pomeni pole pole na 3.800 
m. Kočo dosežemo po 6 urah hoje, ob 14:00. Kuharji so že skuhali 
vodo in jo postregli v jedilnici. Mučim se s čajem, pojem del kosila, 
ki bi ga moral pojesti opoldne. Odložimo ruzake v spalnico na po-
grade in gremo brez opreme spet na aklimatizacijo, cca 100 m nad 
kočo, na višino cca 4.860 m. Posedemo po skalah in uživamo v son-
cu. Zrak je izredno suh in kar posesa vlago iz oblačil. Uživamo cca 
3/4 ure, ko se spet privlečejo oblaki. Hitro navlečemo nase oblačila 
in se spustimo do koče. 

Po večerji sledi priprava opreme za nočni vzpon na vrh, ki se po 
napovedi začne z budnico ob 23. uri, oblačenjem in nato pohodom 
na vrh, ki je še 1.300 m nad kočo. Predstavijo 8 višinskih vodnikov, 
povedo sistem pohoda in organizacijo. Sledil je 4 urni počitek.

Oblečem spet 4 plasti oblačil, kapo nabijem na oči, rokavice 
in se zakopljem v spalno vrečo. Še prej poližem aspirin in popijem 
toplo vodo. Ležem. Kmalu ugotovim, da aspirin ne prime. Glava 
dela nekaj po svoje. Kar nekaj sanja. Zebe me, kot bi bilo -15˚C, pa 
je samo okrog 0. Moram pridržati čeljust, da je ne vrže iz pantov. 
Poslušam, kako narašča srčni utrip. Po uri doseže že 120 utripov in 
dela s polno močjo. Poleg tega moram vsake toliko časa kar pospe-
šeno dihati. Torej je višinska začela s svojim plesom. Nimam lastnih 
izkušenj, do 4.167 m na Atlasu sem prišel brez večjih težav. Razmi-
šljam! Kaj sedaj? Če je reakcija telesa taka kot je, se nima smisla 
izpostavljati in tvegati dvig še za 1.300 m, ker ga itak ne bi dosegel. 
Spomnim se 6. točke pravil, ki sem jih prebral na vhodu: Do not 
push yourself to go if your body is exhausted or if you have extreme 
mountain sickness, v prostem prevodu: ne sili živali v hrib, če reče 
ne. Sprejmem odločitev, da se sploh ne podam višje. Če je tako, kot 
je, sem zadovoljen. V glavi se odvrti še slika, kako so med našim 
vzponom peljali možaka na reševalnem aku v dolino. 

Slavko Turšič
(nadaljevanje v naslednji številki)
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BARJANSKI

KOLEDAR 
29.1.  16.00 Dvorana DUOL 3. drž. liga v odbojki – Prigo Brezovica: Calcit Volleyball 2
29.1.  19.00 Dvorana DUOL 1. drž. liga v odbojki – Duol : Maribor
30.1. 12.00 Pri cerkvi na Brezovici Peš z Brezovice na Vrhniko
1.2. 19.00 Ini mini Zimsko – spomladanska vadba pilatesa
3.2. 18.00 KS Podpeč – Preserje Predavanje »Smernice dobrih higienskih navad v čebelarstvu«
3.2. 18.00 OŠ Rakitna Kulturno močvirje 2011
15.2. 19.30 Knjižnica Brezovica Delavnica kreativnega pisanja z Žigo Valetičem
15.2. 19.30 Knjižnica Brezovica Potopisno predavanje »Kitajska in Tibet«
18.2. 19.30 KD Notr. Gorice Premiera KD Janez Jalen Sen kresne noči
19.2.  16.00 Dvorana DUOL 3. drž. liga v odbojki – Prigo Brezovica: Ljubljana Črnuče 
19.2.  19.30 KD Notr. Gorice Ponovitev komedije Sen kresne noči 
26.2. 19.30 KD Notr. Gorice Ponovitev komedije Sen kresne noči 

Več podatkov o posamezni prireditvi najdete tudi na www.brezovica.si 

N A S L E D N J A  Š T E V I L K A  P R E D V I D O M A  I Z I D E  2 5 .  2 .  2 0 1 1 .  P R I S P E V K E 
S P R E J E M A M O  D O  1 6 .  2 .  2 0 1 1 ,  O G L A S E  P A  D O  Z A P O L N I T V E  P R O S T O R A .

Uprava Občine Brezovica
Telefon: 01 3601 770 | fax: 01 3601 771

Uradne ure:  ponedeljek: od 9:00 do 12:00 | sreda: od 9:00 do 12:00 | od 14:00 do 17:00 | petek: od 9:00 do 13:00


